
Notat fra mødet på Skælskør Bibliotek  
Det nye og afgående Ø-udvalg mødtes den 3. januar 2018, 
for at lave en formel overdragelse af aktuelle sager, samt for at det nye 
ø-udvalg kunne lære hinanden at kende. 
 
Deltagere:  Renny Rosenlund, Ebba Lawaetz,  

Carsten M. Larsen, Jonna  
 
Fraværende: Annette Due og Anne Bjergvang 
 
Det afgående Ø-udvalg takkede Jonna for hendes håndtering af 
formandsposten i en turbulent periode med især færgerelaterede emner. 
 

Forslag til Handlingsplan for Ø-Udvalget 2018-2021 
 

Møder: 
-Gennemgang og Revidering af forretningsorden 
-Forslag til øget mødeaktivitet for Ø-udvalget 2018-2021. 
-Møderne ønskes afholdt mandage, forhåbentlig på Stigsnæs. 
-Møderne afholdes 2. mandag i hver mdr. undtaget ferie mdr. 
-12-12 møderne genoptages i en ny form, da det har været svært, om ikke 

umuligt at arrangere hele gruppen med inviterede gæster på et 12/12 
møde, der ønskes en dialog om formatet på møderne og et forslag er at 
møderne afholdes i maj mdr. 

 
 
Færger:  
-Kommissorium revideres. 
-Forslag til Budget 2019, for genindførelse af tidligere sejlplan. 
-Revidering af   ”Ø-politik i Slagelse -Agersø og Omø i udvikling” 
-Arbejde på at siddende politikere får og har kendskab til Ø-politikken med  
 hensyn til --prioriterede indsatsområder i henhold til færgetrafik. 
 
Øerne: 
-Gennemgang og Revidering af Ø-politikken, ” kommuneplan og Ø-politik –  
 Målsætninger – Færgetrafik – Maritimt Knudepunkt – Bosætning – Dialogmøder 
–Handlingsplaner” 
-Øget mobildækning. 
-Oprensning af gadekær 
-Nedsættelse af hastigheden og andre trafikale udfordringer 



-Nødkaldsordningen 
-Valg til Ø-Udvalget, revidering af passus ”valg til byrådet, og samtidig sidde i   
 Ø-Udvalget”  
 
 
Særlig for Omø 
-Omø Skole 
-Prøvebolig 
-Evaluering af valg, herunder optælling af stemmer på øen! 
 
Særlig for Agersø 
Prøvebolig 
Toiletter i bymidten 
 


